
 
 

Strokovno in družabno srečanje z Miklavževanjem 
Danica Koren, namestnica predsednice Otroške sekcije  
 
Po enoletnem premoru, zaradi epidemije s covidom-19, smo se starši in otroci Otroške sekcije našega društva 
ponovno zbrali na strokovnem in družabnem srečanju z Miklavževanjem.  Srečanje smo izvedli 11. 12. 2021 v 
dopoldanskem času v Hotelu Marinšek, v Naklem.  
 
                                                                                                                    
V Hotelu Marinšek so nam uredili veliko dvorano, zagotovili ločene sanitarije in posebni vhod v prostor, tako da 
smo bili ločeni od ostalih gostov hotela. Ob prihodu smo najprej pregledali če vsi prisotni izpolnjujemo pogoj 
PCT.  
 
Ob 10. uri smo pričeli s strokovnim delom srečanja. Namestnica predsednice Otroške sekcije Danica Koren je za 
uvod spregovorila o pomenu povezovanja otrok in staršev bolnikov s KVČB v Otroški sekciji, predstavila 
aktivnosti, ki smo jih izvedli v sekciji v  tem letu ter plan aktivnosti za leto 2022. Animator Otroške sekcije Alen 
Vidervol je prisotne popeljal skozi fotografije letošnjega otroškega tabora na Debelem rtiču in otroke povabil, 
da se mu pridružijo tudi naslednje leto. Nato jih je odpeljal nadstropje nižje, kjer so se preizkusili v bowlingu in 
igranju družabnih iger. Otroci so neizmerno uživali v igri in druženju med seboj. 
 
Starši pa so v tem času prisluhnili strokovnim temam. Najprej je o prehrani otroka s KVČB spregovoril doc. dr. 
Evgen Benedik, univ. dipl. inž. živilske tehnologije, klinični dietetik. Za tem je diplomirana medicinska sestra 
Erika Šmid, predstavila temo Otrok in mladostnik s KVČB v bolnišnici. Ob koncu pa je Darja Urlep Žužej, dr. med, 
pediatrinja gastroenterologinja spregovorila o kronični vnetni črevesni bolezni v otroški dobi, starši pa so ji 
lahko zastavili vprašanja glede KVČB, zdravljenja, cepljenja … 
 
Ob 12. uri so se nam pridružili otroci in skupaj smo imeli kosilo. 
 
Po kosilu smo nestrpno pričakovali »Miklavža«, ki si je posebej za naše otroke vzel čas in se vrnil en teden 
kasneje kot je obiskal ostale otroke. Skupaj s predsednico Otroške sekcije mag. Darjo Urlep Žužej, dr. med. sta 
obdarila otroke. Miklavž je otrokom namenil nekaj lepih misli in obljubil, da jih bo obiskal tudi naslednje leto. 
 
Polni lepih vtisov smo se okoli 13.30 ure odpravili proti domu z željo, da se v naslednjem letu srečamo več krat 
v živo in ne samo preko videopovezav. 
                                                                                                                                                                                                                                                                    
 


